
خبر کوتاهاخبار
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:

قانون گذاری در عرصه معلولان مناسب است؛ مشکل در پیگیری مطالبات است

حق شناس:

ایجاد گالری فرش در متروی خیام می تواند این ایستگاه را جذاب کند

رئیس بنیاد شهید:

تمام دستگاه ها باید برای اشتغال فرزندان شهدا همکاری کنند

حشمتی خبرداد؛رسیدگی به یک سوم پرونده های قضایی کشور در دادگستری تهران

در  گفت:  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
برای  مقررات  دادن  ترتیب  و  گذاری  قانون  عرصه 
معلولان در سطح کشور اتفاق خوبی افتاده است و 
از نظارت و پیگیری اجرای  بیشتر مشکلات ناشی 

قوانین است.
رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  شریعتمداری  محمد 
مسائل  پیرامون  اندیشی  هم  جلسه  در  اجتماعی 
افراد دارای معلولیت بینایی به مناسبت روز جهانی 
عصای سفید به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، 
عصای  روز  کنم  عرض  تبریک  دارم  وظیفه  گفت: 
سفید را به عزیزان دارای معلولیت بینایی در سراسر 
قابل  جامعه  یک  نفر  هزار   ۲۳۰ با  جامعه  کشور. 
ملاحظه ای در سطح کشور است که خصوصاً یکی 
ماست  جوامع  ترین  اندیشمند  و  فرهیخته ترین  از 
می تواند  و  اند  درخشیده  علمی  عرصه های  در  که 
دارای  فعال  زیست  که  اصلی  هدف  خوب  بسیار 
خدمات ارزشمند به همه جامعه است را در اختیار 

داشته باشد.
این جلسه مطالب متنوعی  ادامه داد: در  وی 
شد.  مطرح  نابینایان  جامعه  نمایندگان  سوی  از 
قانون  عرصه  در  هستیم.  خوبی  قوانین  دارای  ما 
سطح  در  معلولان  برای  مقررات  ترتیب  و  گذاری 
کشور اتفاق خوبی افتاده است و بسیاری از مطالبی 
که مطرح می شد ناشی از فقدان قانون نبود یا به 
صورت اندک باید با اصلاح قانون به مطلب بپردازیم 
و بیشتر بحث نظارت و پیگیری مجدانه برای اجرای 

قانون بود.
کرد:  اطهار  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
وزارت  قانون  اساس  بر  درمان  تأمین  مسئول 
به  و  است  پزشکی  آموزش  و  درمان  و  بهداشت 
افراد دارای معلولیت  برای  صراحت آمده است که 
باید  این  اما  بگیرد.  صورت  درست  پوشش  باید 

پیگیری شود تا اجرا شود.
پیگیری  دفتر  اگر  کرد:  اظهار  شریعتمداری 
برای  ما  می شود.  حل  مشکلات  کند،  کار  مستمر 
داده  پوشش  باید  داریم.  مشکلاتی  معیشت  کمک 

شاید  و  می خواهد  ملاحظه ای  قابل  رقم  و  شوند 
سازمان منابع کمتری نسبت به تکلیف قانونی دارد. 
این  تا بشود  نوبخت صحبت کردیم  با دکتر  امروز 

مشکل را هم حل کنیم.
دسته  سه  را  موارد  اگر  کرد:  اضافه  وی 
و  قوانین  اصلاح  به  نیاز  برخی  بگویم  باید  کنیم 
مقررات دارد. در این بخش توصیه این است که 
مطالب همین جلسه استخراج شود و کارگروهی 
شکل بگیرد تا با همکاری ان جی اوها اصلاحات 
لایحه  یا  طرح  قالب  در  و  شود  پیشنهاد  قانونی 
است  بودجه  نیازمند  که  بخشی  برسد.  نتیجه  به 
و  هستیم  خوبی  فصل  در  اینکه  خاطر  به  هم 
با   ۱۴۰۰ بودجه  تنظیم  و   ۹۹ سال  بودجه  برای 
به  شاید  کرد.  اصلاح  می شود  مطالبات  به  توجه 
و  باشیم  داشته  نیاز  میلیارد   ۱۳۰۰ حداقل  یک 
اما  نشود  دوسال  و  سال  یک  برای  است  ممکن 

برداشته شود. باید گام هایی 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: موضوع 
دیگری را هم اینجا باز می کنم. بنگاه های اقتصادی 
مسئولیت  ایفای  برای  که  هستند  پتانسیلی  یک 

اجتماعی باید فعال تر شوند و هدایت کنیم به سمت 
بهزیستی و کمک کنیم به حل مشکلات این بخش. 
در زمینه تامین تجهیزات دچار مشکلات هستیم. 

حتماً برنامه اصلاح به اجرا در می آید.
در  معلولان  ادغام  بحث  گفت:  شریعتمداری 
جامعه با تلاش در حال شکل گیری است. به طور 
صورت  خوبی  اقدامات  ورزش  حوزه  در  مشخص 
گرفته و تفاهم نامه ای برای حل مشکلات ورزشی 

معلولان صورت گرفته است.
شریعتمداری در زمینه مسکن معلولان تشریح 
فعالیت  ابتدای  از  مسکونی  واحد  هزار   ۱۳۰ کرد: 
سازمان بهزیستی تاکنون ساخته شده که ۲۸ هزار 
شده  واگذاری  آماده  اخیر  ماهه   ۲۰ در  آن  واحد 
بنیاد  با  روستایی  مسکن  هزار   ۲۰ برای  و  است 
مسکن برای پنج هزار مسکن سیل cدگان با بسیج 
واحد   ۵۰۰ و  هزار  یک  ساخت  برای  و  سازندگی 
مسکن افراد دارای معلولیت شدید و خیلی شدید 
نامه امضا شده است  با قرارگاه خاتم الانبیا تفاهم 
تامین  نیاز مسکن معلولان  از  ای  که بخش عمده 

می شود.

هزار   ۴ برای  جدید  های  طرح  شروع  از  وی 
خانوار نیازمند مسکن در سازمان بهزیستی خبر داد 
و افزود: برای مسکن خانوارهای دارای دو معلول به 
بالا از ۱۴ هزار خانوار شناسایی شده ۹۵۰۰ خانوار 
پایان  تا  واحد   ۳۵۰۰ و  اند  کرده  دریافت  مسکن 
سال تحویل می شود و ۱۳۰۰ واحد مسکن نیز کار 

ساخت آن آغاز شده است.
پرداخت  از  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر 
بدهی ۳۰ میلیاردی بهزیستی به دانشگاه آزاد گفت 
و تشریح کرد: با تخفیف ۲۰ درصدی دانشگاه آزاد 
به مددجویان سازمان بهزیستی مشکلی در پرداخت 
شهریه مددجویان وجود ندارد و با راه اندازی سامانه 
دانشجویی سازمان بهزیستی و ارتباط آن با سامانه 
دانشگاه آزاد پرداخت شهریه ها با سرعت بیشتری 

انجام خواهد شد.
افراد  مستمری  خصوص  در  شریعتمداری 
خانوار  هزار   ۱۲۵ گفت:  بینایی  معلولیت  دارای 
مستمری  دریافت  مشمول  کشور  در  نابینایان 
به  از ۵۳ هزار تومان  ماهیانه هستند که مبلغ آن 
۲۰۰ هزار تومان و برای خانوارهای ۵ نفره به ۶۰۰ 
این  معتقدیم  که  است  یافته  افزایش  تومان  هزار 
مبلغ نیز با شرایط مطلوب مورد نظر فاصله دارد که 
امیدواریم با پیگیری های صورت گرفته منابع مالی 

بیشتری به این موضوع اختصاص یابد.
وی در پیشنهادی به سازمان بهزیستی گفت: 
های  شرکت  و  ها  استارتاپ  ورود  خوب  تجربه  با 
دانش بنیان و ورود فکر و اندیشه جوان در سازمان 
بازنشستگی کشوری از توان دانش بنیان ها به ویژه 
برای  دانشگاهیان  و  معلولیت  دارای  فرهیختگان 
مشکلات  رفع  برای  بر  میان  های  ره  به  رسیدن 

معلولان بهره برداری شود.
 ۱۰۰ که  آن  خوش  خبر  گفت  پایان  در  وی 
دستگاه برجسته نگار هوشمند و ۳۰۰ نسخه قرآن 
به  که  رودکی  نابینایان  مرکز  در  شده  چاپ  بریل 
اختیار  در  شده  تهیه  بهزیستی  سازمان  همت 

نابینایان قرار خواهد گرفت.

رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای 
اتحادیه  از  بازدید  جریان  در  تهران  شهر  اسلامی 
در  فرش  گالری  ایجاد  امکان  از  فرش بافان  صنف 

ایستگاه متروی خیام خبر داد.
کمیسیون  رئیس  حق شناس  محمدجواد 
فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران به 
همراه علی محمد سعادتی شهردار منطقه به بازدید 
و در  پرداختند  تهران  اتحادیه صنف فرش بافان  از 
این بازدید از امکان ایجاد گالری فرش در ایستگاه 

متروی خیام سخن گفتند.
بازدید سعادتی  این  این گزارش در  بر اساس 
پیامبر  سوگواری  ایام  مناسبت  به  تسلیت  ضمن 
مجتبی  حسن  امام  حضرت  شهادت  )ص(،  اکرم 
توجه  و  حضور  از  )ع(،  رضا  امام  حضرت  و  )ع( 
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای شهر 
انصافاً  گفت:  و  کرد  قدردانی  و  تشکر  منطقه  در 
اقدامات  عرصه  در  ایشان  مجدانه  پیگیری های 
فرهنگی، به ویژه در منطقه ۱۲ که به هر حال قطب 
فرهنگی و تاریخی شهر تهران است، شایسته تقدیر 

است.
ایستگاه موزه ها که موضوع  افزود: موضوع  وی 
بسیاری  در  سابقه داری  مسأله  است،  جلسه حاضر 
نظیر  تاریخی  شهرهای  در  و  دنیاست  کشورهای 
در  که  تعاملی  و  تردد  بابت  از  و…  رم  موسکو، 
شهر باید صورت گیرد، ایستگاه ها یکی از مهم ترین 
می تواند  فرهنگی  هر  که  هستند  بخش هایی 

ظرفیت ها و محصولات خود را در آنها عرضه کند؛ 
ازاین رو ما در منطقه مرکزی تهران از جنبه حضور 
تاریخی،  گوناگون  رویدادهای  مختلف،  اصناف 
از  توجهی  قابل  حجم  که  جنبه  این  از  همچنین 
خطوط متروی تهران و ایستگاه های اولیه و قدیمی 
این شهر در این منطقه وجود دارد، ظرفیت ایجاد 
لازم  حمایت های  اگر  که  داریم  را  ایستگاه موزه ها 
الان  از همین  از سوی شورای شهر صورت گیرد، 
ما  و  کرد  آغاز  زمینه  این  در  را  کارهایی  می توان 
منطقه،  ایستگاه های  همه  در  کار  این  انجام  برای 

اعلام آمادگی می کنیم.
اعلام  با  فرش بافان  صنف  اتحادیه  رئیس 
رکود  با  مظلومانه  دستباف  فرش  که  مطلب  این 
از  بیش  رکود  این  از  و  روبه روست  بی رحمانه ای 
کار  صنعت  این  در  که  بافنده ای  میلیون   ۲ همه، 
می کنند، متضرر می شوند، اظهار داشت: سال ۵۷ 
تعداد بافندگان فرش ایران حدود ۱۵ میلیون نفر 
بود که اکنون این رقم به ۲ میلیون نفر رسیده و 
اگر توجه کافی به این صنعت ارزشمند نشود، این 

صنعت رو به نابودی خواهد رفت.
وی افزود: این رکود ناشی از راکدشدن صادرات 
است؛ چراکه ۹۵ درصد فرش های ایرانی در نهایت 
داخلی  فروش  برای  فرش  اکنون  می شوند.  صادر 
نیاز به تبلیغات است که هزینه آن هم به ویژه در 
رادیو و تلویزیون سرسام آور است؛ به این ترتیب به 
این نتیجه رسیدیم که در ایستگاه متروی خیام که 

با مشخصات  را  بازار فرش است، فرش هایی  جنب 
کامل در معرض نمایش قرار دهیم تا تبلیغی برای 
این  ایستگاه  آن  راهروهای  چراکه  شود؛  فرش 
با مساعدت شهرداری منطقه،  دارد که  را  ظرفیت 
به یک گالری فرش تبدیل شود که شهرداری قول 

همکاری در این زمینه را به ما داده است.
حق شناس نیز با استقبال از پیشنهاد اتحادیه 
صنف فرش بافان تصریح کرد: در ملاقات های قبلی، 
بحث کار مشارکتی در طرح شد؛ مبنی بر اینکه با 
همکاری مترو و شهرداری منطقه و اتحادیه صنف 
فرش بافان، فرصتی برای شهر تهران فراهم شود که 

من اسم این فرصت را بازی برد-برد گذاشته ام.
همه  ارائه شده،  پیشنهاد  در  داد:  ادامه  وی 
که  بود  این  بحث  چراکه  بودند؛  برنده  طرف ها 
این  خیام،  متروی  ایستگاه  خروجی  و  ورودی 
ظرفیت را دارد که به یک موزه فرش تبدیل شود. 
شما  گفتم  و  است  جذابی  پیشنهاد  من  برای  این 
طرح مسأله کنید و پس از آماده شدن مقدمات، ما 
برای بازدید و تصمیم گیری نهایی، در اولین فرصت 

اقدام خواهیم کرد.
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای 
از  یکی  را  دستی  صنایع  تهران،  شهر  اسلامی 
تحریم های  از  آسیب دیده  صنعت های  عمده ترین 
و  کرد  معرفی  اقتصادی  گسترده  و  بی رحمانه 
از آنجا که امسال سال تولید و جهش ملی  گفت: 
نام گذاری شده و وجود ۳/۵ تا ۵ میلیون نفر شاغل 

در حوزه صنایع دستی در ایران و اینکه این صنایع، 
اولیه  مواد  درصد   ۹۵( واردات  به  را  نیاز  کمترین 
به  مبتنی  و  دارد  می شود(  تهیه  داخل  در  آن، 
و هنر حوزه های  فرهنگ  مهارت،  استعداد،  هوش، 
تا  بلوچستان  سوزن دوزی  )از  است  ایران  تمدنی 
صنایع سرامیک همدان یا حاتم شیراز و میناکاری 
اصفهان(، همچنین این مسأله که فرش، یک هنر 
ملی است )از کاشان و کرمان تا تبریز و سنندج و 
اقدام  و  توجه  است  ضروری  و…(  نائین  و  مشهد 
و هم  این صنایع که هم صنعت  در حوزه  مؤثری 

هنر به شمار می روند، صورت گیرد.
صنعت  در  که  مطلب  این  به  اشاره  با  وی 
فرش بافی بیش از ۳۰ شغل وجود دارد و باید برای 
نیازمند  داد: هر هنری  ادامه  بازار آن کوشید،  رونق 
گالری است و گالری باید باشد تا فضا را برای عرضه 
هنر مهیا سازد. فرش نیز نیازمند گالری است و این 
ایستگاه مترو می تواند این فرصت را برای آن ایجاد کند 
که این رویداد، می تواند ایستگاه متروی خیام را هم به 
یکی از جذاب ترین ایستگاه های تهران و حتی مکانی 

برای جذب گردشگر داخلی و خارجی تبدیل کند.
قلب  عنوان  به  را   ۱۲ منطقه  حق شناس، 
تهران، دارای بالاترین آمار موزه های تهران خواند: 
امیدواریم با مساعدت دکتر سعادتی شهردار محترم 
و  مدون  برنامه ریزی  و  همکاری  یک  با  و  منطقه 
گالری  به  را  ایستگاه  این  تبدیل  بتوانیم  مشخص 

فرش محقق کنیم.

برای  اشتغال  ایجاد  به  موظّف  دولت  گفت:  شهید  بنیاد  رئیس 
به  دستگاه ها  تمام  همکاری  با  باید  کار  این  و  است  شهدا  فرزندان 

انجام برسد.
سعید اوحدی در دیدار با فرزندان شاهد ضمن تسلیت ایام رحلت 
پیامبر )ص( و شهادت امام حسن مجتبی )ع( و امام رضا )ع(، رحلت 
پیامبر اسلام را سخت ترین و بزرگ ترین مصیبت عالم خلقت و بشریت 
خواند و گفت: از آنجایی که بزرگترین دغدغه زندگی پیامبر هدایت 
که  هدایتی  نور  عظمت  پرتو  در  هم  امیدواریم  است،  بوده  انسان ها 
و عنایت شهدای  برکات  از  و هم  تابانده  ما  بر  پیامبر رحمةالعالمین 

عزیز بتوانیم در این جایگاه خدمتگزار جامعه ایثارگری باشیم.
شهدا  فرزندان  با  جلسات  ایثارگران،  امور  و  شهید  بنیاد  رئیس 
به طور خاص و جامعه ایثارگری به صورت عام را جزو بهترین لحظات 
زندگی خود خواند و افزود: گاهی خداوند ظرفیت هایی در مقابل انسان 
قرار می دهد که به او تلنگر می زند، که دیدار با فرزندان شهدا جزو این 
ظرفیت ها است. به معاونین و کارکنان بنیاد هم بارها گفته ام، گاهی ما 
یک موضوع را به چشم ندیده یا به گوش نشنیده ایم؛ اما زمانی که در 
مقابل نمادهای واقعی و حقیقی این مسیر قرار می گیریم، هیچ حجتی 

نداریم و کم کاری ما بزرگترین ظلم به خود ما است.
روایات  و  آیات  طبق  اینکه  بر  تأکید  با  رئیس جمهور  معاون 
کم کاری ما در برابر جامعه ایثارگری، موجب نارضایتی خود خداوند 
 ۷۰ جانباز  یک  همسر  صحبت  پای  اگر  کرد:  عنوان  می شود،  ما  از 
درصد با شرایط ویژه که ۱۸ یا ۲۰ سال در این شرایط است، نشسته 
باشیم و خود را جای او قرار دهیم؛ حتی یک روز یا یک ساعت آن 
را هم نمی توانیم تحمل کنیم. طبق گفته خود خداوند هم اگر این ها 

را شنیدیم و بی تفاوت بودیم و کاری نکردیم به زندگی خود ما آسیب 
می رسد.

متأسفانه  گفت:  خود  صحبت های  از  دیگری  بخش  در  اوحدی 
کاستی هایی در بنیاد شهید و امور ایثارگران وجود دارد؛ راه حل آن 
هم این است که زمینه را فراهم کنیم که با سرعت بیشتری بتوانیم 
این کاستی ها را جبران کنیم. در کل مسیر سختی در پیش داریم که 
با کمک شما فرزندان شاهد و برکت نگاه پدران شما مطمئناً مسیر 

هموارتر خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه بر اساس قانون برنامه ششم توسعه، دولت 
موظّف به ایجاد اشتغال برای فرزندان شهدا است، اضافه کرد: این کار 
باید با همکاری تمام دستگاه ها به انجام برسد و بنیاد شهید و امور 
ایثارگران هم پای کار آن ایستاده است. هرچند که این کار ذره ای از 
رنجی که فرزندان شاهد و جانبازان تحمل کرده اند را جبران نمی کند؛ 
زیرا ما کجا می توانیم درک کنیم که یک روز فرزندان شاهد چگونه 

گذشته است.
مقام  فرمایش  بر  تکیه  با  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  رئیس 
اقتدار  که  می داند  جوهر  یک  را  معنوی  اقتدار  که  رهبری  معظم 
سیاسی، نظامی، فرهنگی و… را برای کشور به دنبال خود می آورد، 
ایثارگری با خداوند  گفت: خداوند به برکت آن معامله ای که جامعه 
کرد؛ اقتدار معنوی به آن ها داده است. متأسفانه ما تا به حال برای 
پیشبرد اهدافمان که اهداف مقدّسی هم هست، از این اقتدار معنوی 
که خداوند به ما هدیه داده است، خوب بهره نبرده ایم؛ در صورتی که 
واجبات  جزو  معنویت  توسعه  جهت  در  معنوی  اقتدار  از  بهره مندی 

است و ما نسبت به آن وظیفه داریم.

فرزندان  فعالیت  از  تقدیر  ادامه ضمن  در  رئیس جمهور  معاون 
ایثارگری، عنوان کرد: سیاست ما در  ایثارگر در تشکل های  شاهد و 
بنیاد شهید و امور ایثارگران تقویت و اعتقاد به تشکل ها است. اعتقاد 
ما این است که این تشکل ها به عنوان یک پل مستحکم بین بنیاد و 
جامعه هدف و کل جامعه هستند و هرچقدر بیشتر این پل را تقویت 
کنیم، بار سنگین تری در مسیر هدف می توانیم از روی این پل انتقال 

دهیم.
این  پیشنهادات  و  سوالات  به  پاسخ  ضمن  پایان  در  اوحدی 
فرزندان شهدا، خطاب به آنها گفت: شما فرزندان شاهد باید به بنیاد 
شهید و امور ایثارگران کمک کنید و حضور شما و سایر تشکل های 
ایثارگری در مسائل اجتماعی و پیگیری مسائل صنفی لازم و ضروری 

است

سوم  یک  به  رسیدگی  از  تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
پرونده های قضایی کشور در دادگستری تهران خبر داد.

و  معاونین  کل،  رئیس  با  قضائیه  قوه  رئیس  مشترک  نشست 
سرپرستان مجتمع های قضائی دادگستری استان تهران برگزار شد.

این  از وضعیت و عملکرد  ارائه گزارشی  با  محمدجواد حشمتی 
دادگستری اظهار کرد: دادگستری استان تهران با توجه به مرکزیت 
کشور و جمعیت بالای ۱۰ میلیون نفر، ۵ هزار و ۱۷ کارمند دارد و 

هزار و ۸۷۹ قاضی دارد که ۳۰۸ تن آن ها از بانوان هستند.
رئیس کل دادگستری استان تهران افزود: یک سوم پرونده های 

کشور مربوط به تهران است و ۵۵ درصد مالیات های وصولی کشور در 
تهران محقق می شود که دادگستری تهران نقش زیادی در این زمینه 
دارد و ما سال گذشته ۲۵ درصد افزایش درآمد داشته ایم که به خزانه 

واریز شده است.
رئیس کل دادگستری استان تهران وجود ۲۴ شعبه بلاتصدی و 
کمبود قاضی مورد نیاز محاکم و اطاله دادرسی با توجه به حجم زیاد 
دادگستری  این  مشکلات  عنوان  به  را  تهران  در  ورودی  پرونده های 
وارده،  پرونده های  بر  علاوه  که  گفت  حال  عین  در  اما  کرد،  عنوان 
۵۰ هزار پرونده از پرونده های موجود رسیدگی و از مجموع پرونده ها 

افزود: دادگستری تهران در راستای اجرای  کم شده است. حشمتی 
به  تخصصی  بازرسی  تیم های  اعزام  با  قضائیه،  قوه  رئیس  بخشنامه 
زندان ها عملکرد خوبی در زمینه اعطای مرخصی و عفو مشروط در 
ایام کرونا داشته و در راستای اجرای قانون کاهش مجازات حبس نیز 
تیم ویژه دادرسی در زندان ها مستقر شد و در حال حاضر ۲۱ هزار 
پرونده به محاکم ارجاع شده که نیمی از آن ها رسیدگی شده است. 
اختلاف، گفت: در  به شوراهای حل  پرونده ها  ارجاع  به  اشاره  با  وی 
ارجاعی و در شهرستان های استان  از ۴۰ درصد  استان تهران بیش 

بیش از ۸۰ درصد این پرونده ها به صلح و سازش منجر شده است.

گرامیداشت روز نیروی انتظامی در 
منطقه ۱۵

محمدی شهردار منطقه ۱۵ با حضور در دفتر 
نیروی  روز  گل،  اهدای  با  منطقه  حفاظت  یگان 
انتظامی را به سرهنگ مرادی فرمانده یگان حفاظت 
شهرداری منطقه و دیگر پرسنل این یگان تبریک 

گفت و از زحمات ایشان تشکر کرد.
این مراسم  به گزارش امتیاز، محمدی در 
با اشاره به موضوعات خاص منطقه به واسطه دارا 
شهری  مدیریت  در  که  تداخلاتی  و  حریم  بودن 
یگان  در  که  زحماتی  با  گفت:  کند،  می  ایجاد 
حفاظت منطقه در مدیریت جناب سرهنگ مرادی 
و همچنین فرماندهان پیشین این یگان در منطقه 
وجود داشته، منطقه دارای عملکرد خوبی بوده و 
مشکلی در زمینه ساخت و سازهای غیرمجاز در 
حریم و ... نداشتیم.  وی در ادامه افزود: سردار بیات 
فرمانده یگان حفاظت شهرداری تهران با مدیریت 
تهران  شهرداری  مباهات  مایه  دارند؛   که  خوبی 
خوبی  عملکرد  نیز  ایشان  زیرمجموعه  و  هستند 
در کنترل ساخت و سازهای غیر مجاز و ... دارند.  
شهردار منطقه در پایان ضمن تشکر از تعامل خوب 
یگان حفاظت؛ برای آنان آرزوی سلامتی و موفقیت 
اقتصاد  و  مالی  معاونین  گزارش،  این  برپایه  کرد. 
شهری  خدمات  و  انسانی  منابع  توسعه  شهری، 
و محیط زیست منطقه نیز در این مراسم حضور 
داشتند و ضمن تشکر از همکاری خوب یگان با 
حوزه های مختلف شهرداری، روز نیروی انتظامی 
را به فرمانده و پرسنل یگان حفاظت منطقه تبریک 
گفتتد.  شایان ذکر است، سرهنگ مرادی فرمانده 
و  منطقه  شهردار  از  نیز  منطقه  حفاظت  یگان 
معاونین به جهت حمایت و همکاری شایسته تشکر 

و قدردانی کرد.

تقدیر از معاون فنی و عمرانی منطقه 
۱۹ به عنوان مدیر نمونه در حوزه 

توسعه محلات
 ۱۹ منطقه  شهرداری  وعمرانی  فنی  معاون 
به دلیل عملکرد مؤثر در حوزه توسعه محلات به 
عنوان مدیر نمونه معرفی و توسط شهردار تهران 

تقدیر شد.
»هفته  مراسم  آیین  در  امتیاز،  گزارش  به 
تهران، مکتب تهران، توسعه محلات« که با حضور 
شهردار تهران، اعضای شورای اسلامی شهر تهران 
و مدیران شهرداری در سالن ایران زمین ساختمان 
محمد  شد،  برگزار  تهران  شهر  اسلامي  شوراي 
شهرداری  وعمران  فنی  معاون  گندمی  مهدی 
منطقه ۱۹ به عنوان مدیر نمونه سال ۹۹ معرفی 

و با اهدای لوح از سوی شهردار تهران تقدیر شد.

سردار شیرزاد خبر داد
استرداد مدیر عامل سابق بانک سرمایه 

به کشور
رئیس پلیس بین الملل ناجا از استرداد یکی 
از متهمان پرونده چند هزار میلیارد تومانی بانک 
کشور  به  فرهنگیان  ذخیره  صندوق  و  سرمایه 

خبر داد.
سردار هادی شیرزاد در تشریح جزئیات این 
خبر اظهار داشت: در پی دستور مقامات قضائی 
بین  تعقیب  )تحت  قرمز  اعلان  صدور  بر  مبنی 
المللی( علیه مدیر عامل سابق بانک سرمایه )یکی 
از متهمان پرونده چند هزار میلیارد تومانی بانک 
سرمایه و صندوق ذخیره فرهنگیان(، پلیس بین 
مراجع  با  لازم  هماهنگی های  ضمن  ناجا  الملل 

مربوطه، این متهم را به کشور بازگرداند.
کرد:  عنوان  ناجا  الملل  بین  پلیس  رئیس 
پلیس بین الملل ناجا با استفاده از ظرفیت های 
اینترپل  سازمان  اطلاعاتی  بانک های  در  موجود 
داخلی  مربوطه  مراجع  با  لازم  هماهنگی های  و 
و خارجی، علیه وی اعلان قرمز صادر و متعاقباً 
متهم را در یکی از کشورهای اروپایی ردیابی و 

مورد شناسایی قرار داد.
قرمز  اعلان  اساس  بر  افزود:  ادامه  در  وی 
مبادی  با  شده  انجام  هماهنگی های  و  صادره 
دستگیر  متهم  مقابل  کشور  پلیسی  دیپلماسی 

شد.
کرد:  خاطرنشان  پایان  در  شیرزاد  سردار 
متهم از طریق فرودگاه بین المللی امام خمینی 
)ره( به کشور انتقال و برای سیر مراحل قانونی، 

تحویل مقامات قضائی شد

عصر دیروز صورت گرفت؛
بازدید سرزده وزیر آموزش وپرورش از 

فرایند مصاحبه دانشگاه فرهنگیان
حضور  با  امروز  عصر  آموزش وپرورش  وزیر 
پردیس  و  تهران   ۲ منطقه  سروش  دبستان  در 
شرافت دانشگاه فرهنگیان از روند انجام مصاحبه 
عمومی و تخصصی داوطلبان دانشگاه فرهنگیان 

به صورت سرزده بازدید کرد.
مرکز  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
امروز  عصر  پرورش،  و  آموزش  رسانی  اطلاع 
دبستان  در  حضور  با  میرزایی  حاجی  محسن 
پردیس  و   ۲ منطقه  قدس  شهرک  سروش 
منطقه  در  واقع  فرهنگیان  دانشگاه  شرافت 
داوطلبان  گزینش  مصاحبه  محل  از  تهران   ۶
دبیر  تربیت  و  فرهنگیان  دانشگاه  در  تحصیل 
و  کرد  بازدید  سرزده  صورت  به  رجایی  شهید 
و  داوطلبان  نحوه مصاحبه  نزدیک در جریان  از 
رعایت پروتکل های بهداشتی در این مراکز قرار 
به شغل  ورود  متقاضیان  از  تعدادی  با  و  گرفت 
این مصاحبه ها  انجام  اندرکاران  معلمی و دست 
را  فرایند  این  برگزاری  کیفیت  و  کرد  گفت وگو 
این  در  میرزایی  قرارداد.حاجی  بررسی  مورد 
روند  کرد:  تأکید  مصاحبه کنندگان  به  بازدید 
انجام مصاحبه ها و ارزیابی ها از مصاحبه شوندگان 
هیچ  از  حقی  به طوری که  شود  انجام  طوری 
صلاحیت های  بررسی  نشود.  ضایع  داوطلبی 
ظرفیت  برابر  چند  پذیرفته شدگان  عمومی 
آزمون سراسری سال ۹۹ شهر تهران در دبستان 
هیئت امنایی سروش منطقه ۲ تهران و پردیس 
 ۶ منطقه  در  واقع  فرهنگیان  دانشگاه  شرافت 

تهران در حال برگزاری است.
رعایت دقیق پروتکل های بهداشتی از نکات 
حضوری  مصاحبه  برگزاری  محل  قابل توجه 

پذیرفته شدگان بود.

با حضور مدیران ارشد شهرداری تهران صورت 
گرفت؛

بررسی پروژه های کلان ترافیکی 
شمال تهران

اجرا،  حال  در  ترافیکی  کلان  های  پروژه 
اقدام  دست  در  و  جدید  های  طرح  مطالعات 
معاونین  و  عالی  مشاور  حضور  با  تهران  شمال 

شهردار تهران در منطقه یک بررسی شد.
به گزارش امتیاز؛ مصطفی کاظمی مشاور 
عالی و مدیر کل دفتر شهردار تهران در نشست 
تهران  ترافیکی شمال  های کلان  پروژه  بررسی 
حدفاصل  شهرداری  خیابان  ساماندهی  طرح  و 
میدان قدس و تجریش که  در شهرداری منطقه 
یک برگزار شد اظهار داشت: در این نشست طرح 
خصوص  در  مشاورین  توسط  شده  ارایه  های 
خصوص  به  تهران  شمال  ترافیکی  ساماندهی 
فاصل   اصلی منطقه یک حد  و  در زون مرکزی 
با  شهرداری(  )خیابان  تجریش  و  قدس  میدان 
قرار  بررسی  مورد  محور  انسان  شهر  بر  تاکید 

گرفت.
های  جاذبه  یک  منطقه  گفت:  وی 
با  باید  که  دارد   بسیاری  گردشگری 
های  پتانسیل  ها،  جاذبه  معرفی  و  شناسایی 
از  لازم  های  زیرساخت  تامین  گردشگری، 
آن  تردد  پر  معابر  ترافیکی  ساماندهی  جمله 
تهران  به جذب گردشگر و تحقق شعار  اقدام 

کرد. همه  برای  شهری 
به  جلسه  این  در  نیز  یک  منطقه  شهردار 
سرمایه  از  یک  منطقه  جدید  رویکرد  تغییر 
گذاری در بخش مسکن به خدمات و  گردشگری 
نقلی   و  حمل  جدید  های  مد  از  استفاده  و 
نقلی  و  حمل  جدید  مدهای  گفت:  و  پرداخت 
کوتاه  های  مسیر  در  جدید  الگوی  یک  بعنوان 
و گردشگری می تواند علاوه بر افزایش استقبال 
عموم شهروندان مورد توجه کارشناسان ترافیکی 

هم قرار بگیرد.
ترافیکی  های  زون  به  اشاره  با  موسوی 
اجرا  ترافیکی  خوب  اقدامات  و  تهران  شمال 
شده در غرب منطقه با احداث پل شهید خلبان 
 ۳۵ خیابان  اتصال  با  منطقه  شرق  نوروزی، 
امام علی )ع( جنوب  به  افتخاری  متری شهید 
مترو   ۱ به   ۳ خط  اتصال  با  منطقه  مرکز  و 
بررسی امتداد آن به غرب و اجرای طرح پیاده 
تصریح  تجریش–قدس  میدان  حدفاصل  راه 
منطقه  درمانی  قطب  شهدا  بیمارستان   : کرد 
و  بیماران  به  مناسب  رسانی  که خدمات  است 
و  اتمام بخش جدید مجموعه  با  آنها  همراهان 
اضافه شدن یک هزار تختخواب نیازمند تامین 
با اجرای  امیدواریم  پارکینگ است که  ۳ هزار 
ترافیک  شهرداری،  خیابان  ساماندهی  طرح 

این محدوده به سامان شود.
ارایه  های  از طرح  یکی  کرد:  تصریح  وی 
خیابان  تعریض  طرح  مشاوران  توسط  شده 
این خیابان و  حمید در شمال پروژه و تقویت 
برای  به جای خیابان شهرداری  آن  جایگزینی 
به  خیابان  این  تبدیل  و  نقلیه  وسایل  تردد 
باعث حفظ هویت شمیران  راه است که  پیاده 

و نقش قدیم آن خواهد شد.
اعلام  با  نیز  تهران  راهور  پلیس  رییس 
ترافیک خیابان  برای ساماندهی  آمادگی کامل 
رسانی  خدمات  برای  فرصت  افزود:  شهرداری 
کوتاه  های  طرح  باید  همین  برای  است  کوتاه 
مدت و تاثیر گذارتر در اولویت قرار گیرد که با 
توجه به کاهش تردد شهروندان بدلیل ویروس 
نظر  با در  و  استفاده  از فرصت  توان  کرونا می 
فرهنگی  محیطی،  زیست  های  پیوست  گرفتن 
و ترافیکی طرح را  اجرا کنیم تا رفتار ترافیکی 

مردم نیز به دنبال آن تغییر کند.
حضور  با  که  جلسه  این  در  است  گفتنی 
کمیسیون  رئیس  و  عضو  علیخانی  محمد 
شهر  اسلامی  شورای  نقل  و  حمل  و  عمران 
شهرسازی  معاون  گلپایگانی  عبدالرضا  تهران، 
حمل  معاون  هاشمی  مناف  سید  معماری،  و 
معاون  یزدانی  مجتبی  ترافیک،  و  نقل  و 
حمید  سید  تهران،  شهرداری  شهری  خدمات 
محمد  سردار  یک،  منطقه  شهردار  موسوی 
تهران  راهور  پلیس  رییس  حمیدی  حسین 
بیان نظرات خود  به  برگزار شد مدیران  بزرگ 
حضور  با  ویژه  کارگروه  شد  مقرر  و  پرداختند 
تهران،  شهرداری  های  معاونت  از  نمایندگانی 
تشکیل  یک  منطقه  شهرداری  و  راهور  پلیس 
شد که با بررسی هفتگی طرح های ارایه شده 
و جمع بندی آنها به راهکارهای کوتاه مدت و 
بلند مدت برسد تا فاز اجرایی با سرعت بیشتر 
و نتایج قابل ملموس تری برای شهروندان آغاز 

شود.

توسعه خدمات اورژانس هوایی منطقه 
۱۹ با احداث سه پد بالگرد

به   ۱۹ منطقه  محدوده  در  بالگرد  پد  سه 
منظور ارائه خدمات فوریت های پزشکی و امداد 

و نجات آماده بهره برداری شد.
شهردار  توکلی  علی  امتیاز،  گزارش  به 
طرح  در  مشارکت  به  اشاره  با  منطقه 
در  پزشکی  های  فوریت  خدمات  ساماندهی 
پد  دو  راستا  همین  در  گفت:  تهران  شهر 
جنب  محورآزادگان،  از  نقطه  دو  در  بالگرد 
به غرب  پل شهید صنیع خانی و مسیر شرق 
مسیر  در  دیگری  جدید  پد  و  بزرگراه  این 
شمال به جنوب بزرگراه خلیج فارس ورودی 

شد. احداث  پلایین  روستای  به 
در  شده  احداث  پدهای  او  گفته  به 
در  اورژانسی  های  فوریت  ارائه  راستای 
بزرگراهی  رسانی  امداد  و  ای  جاده  حوادث 
نجات  و  امداد  و  شده  ایجاد  متر   ۶ شعاع  به 
به  بزرگراهی  محورهای  در  را  شهروندان 

رساند. می  حداقل 
و  استاندارد  اصول  رعایت  به  توکلی 
احداث  در  کشور  هوایی  اورژانس  راهنمایی 
پدهای بالگرد اشاره کرد و افزود:   عملیات خاک 
برداری، بتن ریزی مسلح، آسفالت، رنگ آمیزی، 
از  تابلوهای شناسایی و کدگذاری مصوب  نصب 
این پدها  انجام شده برای آماده سازی  اقدامات 

هستند.
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